
Protokół Nr XVI/2025 
Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach 

w dniu 28 maja 2025 r.

Stan ewidencyjny -  15 Radnych 
Obecnych -  15 Radnych

Sesja odbyła się w sali narad Urzędu Miejskiego w Zdzieszowicach.
Czas trwania obrad od godz. 16:00 do godz. 17:00.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski o zmianę porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu Nr XV/2025 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 

24 kwietnia 2025 r.
4. Stan bezpieczeństwa publicznego w Gminie.
5. Analiza zabezpieczenia pod względem bezpieczeństwa pożarowo-powodziowego oraz stan 

wyposażenia jednostek OSP z terenu Gminy.
6. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2025 r.,
b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej,
c) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej 

i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej Gminy Zdzieszowice na lata 
2025-2030,

d) w sprawie zmiany granic jednostek pomocniczych Sołectwa Jasiona i Sołectwa Oleszka,
e) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Oleszka,
f) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Jasiona,
g) w sprawie przekazania petycji według właściwości,
h) w sprawie rozpatrzenia petycji.

7. Wolne wnioski, zapytania i informacje.
8. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Burmistrz Zdzieszowic.
9. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący Rady.
10. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym — Przewodniczący stałych Komisji 

Rady.
11. Interpelacje radnych.
12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji.
13. Zakończenie sesji.

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył obrady XVI Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach, 
stwierdzając jednocześnie, że w sesji uczestniczy 15 radnych, a więc obrady są prawomocne.

Ad 2. Wnioski o zmianę porządku obrad.

Brak wniosków o zmianę porządku obrad.
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Ad 3. Przyjęcie protokołu Nr XV/2025 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 
24 kwietnia 2025 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XV/2025 Sesji 
Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 24 kwietnia 2025 r. Protokół został przyjęty w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

Ad 4. Stan bezpieczeństwa publicznego w Gminie.

Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Zdzieszowicach podkom. Łukasz Głogiewicz 
przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu krapkowickiego 
w tym na terenie Gminy Zdzieszowice.

Następnie Komendant Straży Miejskiej w Zdzieszowicach Arkadiusz Mróz przedstawił 
sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej za rok 2024.

Następnie Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył dyskusję, w której głos zabrała 
Przewodnicząca Zarządu Osiedla Piastów I Krystyna Zielińska w sprawie powiadamiania policji 
o konieczności podjęcia interwencji.

Na zapytanie Przewodniczącej odpowiedzi udzielił Zastępca Komendanta Komisariatu Policji 
w Zdzieszowicach podkom. Łukasz Głogiewicz.

Przewodniczący Rady Marek Skóra podziękował funkcjonariuszom Policji oraz funkcjonariuszom 
Straży Miejskiej w Zdzieszowicach za służbę.

Ad 5. Analiza zabezpieczenia pod względem bezpieczeństwa pożarowo-powodziowego oraz stan 
wyposażenia jednostek OSP z terenu Gminy.

Inspektor w Referacie Spraw Obywatelskich i Zarządzania Kryzysowego Damian Weihs 
przedstawił radnym stan wyposażenia jednostek OSP z terenu Gminy pod względem 
bezpieczeństwa pożarowo-powodziowego.

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej analizy.
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Przewodniczący Rady Marek Skóra podziękował funkcjonariuszom Ochotniczych Straży 
Pożarnych za służbę.

Ad 6. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2025 r.,

Skarbnik Gminy Jolanta Śledź omówiła projekt uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu 
na 2025 r. wraz z korektą.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XVI/119/2025 w sprawie dokonania zmian budżetu na 2025 r., została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej,

Skarbnik Gminy Jolanta Śledź omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej wraz z korektą.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XVI/120/2025 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej, została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0
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Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

c) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony 
Osób Doznających Przemocy Domowej Gminy Zdzieszowice na lata 2025-2030,

Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego Małgorzata Boronowska omówiła projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób 
Doznających Przemocy Domowej Gminy Zdzieszowice na lata 2025-2030.

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch poinformowała, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XVI/121/2025 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej 
i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej Gminy Zdzieszowice na lata 2025-2030, 
została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

d) w sprawie zmiany granic jednostek pomocniczych Sołectwa Jasiona i Sołectwa Oleszka,

Sekretarz Gminy Aleksandra Bukowińska omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany granic 
jednostek pomocniczych Sołectwa Jasiona i Sołectwa Oleszka.

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch poinformowała, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XVI/122/2025 w sprawie zmiany granic jednostek pomocniczych Sołectwa Jasiona i Sołectwa 
Oleszka, została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,

Wyniki imienne:
ZA (15)
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WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne;
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masaj ada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

e) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Oleszka,

Sekretarz Gminy Aleksandra Bukowińska omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Oleszka.

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch poinformowała, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XVI/123/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Oleszka, została 
podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne;
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

f) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Jasiona,

Sekretarz Gminy Aleksandra Bukowińska omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Jasiona.

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch poinformowała, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XVI/123/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Jasiona, została 
podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
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ZA: 15,
PRZECIW: O, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

g) w sprawie przekazania petycji według właściwości,

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny omówił projekt uchwały 
w sprawie przekazania petycji według właściwości.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XVI/124/2025 w sprawie przekazania petycji według właściwości, została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, 
Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz 
Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

h) w sprawie rozpatrzenia petycji.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny omówił projekt uchwały 
w sprawie rozpatrzenia petycji.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XVI/124/2025 w sprawie rozpatrzenia petycji, została podjęta w drodze głosowania, wynikiem: 
ZA: 14,
PRZECIW: 1,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0
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Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, 
Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masaj ada, Tomasz 
Nowicki, Mateusz Rachwał, Ewa Schweda, Marek Skóra 
PRZECIW (1)
Gabriela Rusinek

Ad 7. Wolne wnioski, zapytania i informacje.

W ramach wolnych wniosków, zapytań i informacji głos zabrali:
- Sołtys Wsi Oleszka Anna Knop w sprawie zmiany granic jednostek pomocniczych Sołectwa 
Jasiona i Sołectwa Oleszka,
- radna Gabriela Rusinek w sprawie częstotliwości patroli Policji przy ul. Fabrycznej 
w Zdzieszowicach,
- mieszkaniec Gminy Zdzieszowice w sprawie bezpieczeństwa w ruchu drogowym na osiedlu 
Piastów II, budżetu obywatelskiego oraz w sprawie dostępności do lokali gminnych dla organizacji 
społecznych,
- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Jędrzej Kopecki w sprawie nagrywania 
posiedzeń komisji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach,
- Wiceprzewodnicząca Rady Klaudia Kazik w sprawie wolnych miejsc w Żłobku Samorządowym 
w Zdzieszowicach.

Na pytania radnych odpowiedzi udzielili Zastępca Komendanta Komisariatu Policji 
w Zdzieszowicach podkom. Łukasz Głogiewicz oraz Dyrektor Żłobka Samorządowego 
w Zdzieszowicach Anna Stosiek.

Ad 8. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Burmistrz Zdzieszowic.

Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel złożył sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym. Treść sprawozdania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 9. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący Rady.

Przewodniczący Rady Marek Skóra poinformował, że w trakcie działalności w okresie 
międzysesyjnym brał udział w uroczystych obchodach rocznicy uchwalenia Konstytucji 3 maja, 
wręczeniu nominacji członkom Społecznej Rady Przyrody oraz posiedzeniach komisji Rady 
Miejskiej w Zdzieszowicach.

Ad 10. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym — Przewodniczący stałych Komisji 
Rady.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że w okresie międzysesyjnym Komisja spotkała się jednokrotnie wspólnie z Komisją Spraw 
Społecznych oraz Komisją Oświaty, Kultury i Sportu. Posiedzenie odbyło się w dniu 22 maja

Wyniki imienne:
ZA (14)
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2025 r. Na posiedzeniu analizowano i opiniowano projekty uchwał, a także dokonano analizy 
sprawozdań z wykonania budżetu za 2024 rok.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Jędrzej Kopecki poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym członkowie Komisji spotkali się w dniu 22 maja 2025 r. na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu oraz Komisji Spraw Społecznych. Następne 
posiedzenie odbyło się w dniu 23 maja 2025 r., na którym radni udali się z wizytacją do Publicznej 
Szkoły Podstawowej nr 3 w Zdzieszowicach oraz zapoznali się z warunkami lokalowymi 
i bieżącymi potrzebami placówki.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny poinformował, 
że w okresie między sesyjnym Komisja spotkała się w dniu 14 maja 2025 r. Na posiedzeniu podjęto 
stanowiska w sprawie petycji z dnia 24 i 30 marca 2025 r.

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch poinformowała, że w okresie 
między sesyjnym Komisja Spraw Społecznych spotkała się wspólnie z Komisją Rozwoju 
Gospodarczego i Budżetu oraz Komisją Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 22 maja 2025 r.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Kinga Masaj ada poinformowała, że w okresie 
międzysesyjnym Komisja odbyła posiedzenie w dniu 22 maja 2025 r., na którym radni zakończyli 
kontrolę zadania „Budowa nowej siedziby Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej 
w Zdzieszowicach”.

Ad 11. Interpelacje radnych.

Przewodniczący Rady Marek Skóra poinformował, że nikt z radnych nie złożył interpelacji.

Ad 12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji.

Radni nie wnieśli uwag do odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych 

na poprzedniej sesji.

Ad 13. Zakończenie sesji.

Przewodniczący Rady Marek Skóra zamknął obrady XVI Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.

Sporządziła: Magdalena Soczawa
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